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Verslag 

 
Aanwezig: Vanwolleghem Katrien, Van Caelenberghe Patrick, De Staercke 
Jean-Pierre, Verlinden Jan, De Vogelaer Eddy, Beckers Serge, Follens Ken, De Smedt Frank en 
Nick Janssens (verslag) 
Verontschuldigd:  
Afwezig:  

 

1. Start zomerseizoen 

Wat indien de competitie niet opgestart kan worden op 1 mei?  
Momenteel is het nog te vroeg om projecties te maken voor competitie vanaf mei gezien de 
stijgende coronacijfers. 
Er is wel consensus dat we competitie moeten toelaten zodra dit mogelijk is, dus geen periode 
van een 3-tal trainingsweken (opstartweken) voorzien, de commissie wil zo snel mogelijk 
handelen indien de toelating door de overheden wordt gegeven. 

2. Onderrichtingen BVV 

De onderrichtingen zijn besproken en aangepast in functie van de verplichte voorschrijvingen. 
Patrick zal ook een voorstel rondsturen mbt baanindeling voor de 800m in 1 reeks.   

3. Federale winterkalender 2021-2022 

De federale winterkalender 2021-2022 is besproken en zal voorgelegd worden aan de KBAB. 
 
Serge stelt een KVV Masters voor (na advies van de Masterscommissie). 
De bedoeling van de federatie is echter juist om minder kampioenschappen te organiseren, dit 
voorstel is dus in tegenstelling met de strategische doelstellingen van de federatie. De commissie 
is dan ook geen voorstander van een extra kampioenschap. 

4. Bespreking veldloopbepalingen 

De veldloopbepaling 2021-2022 werden voor een eerste maal besproken. De commissieleden 
hebben tot de volgende vergadering om eventuele voorstellen tot wijziging door te sturen. 
 
Voorinschrijvingen zijn verplicht voor alle categorieën.  
 
Er is wel consensus dat de organiserende verenigingen de mogelijkheid moeten hebben om 
inschrijvingsgeld te vragen maar dat er geen verplichting mag zijn om inschrijvingsgeld te 
vragen. De keuze is vrij om inschrijvingsgeld te vragen voor alle categorieën alsook het 
gevraagde bedrag.  
Er zal de beleidscommissie jeugd input gevraagd worden mbt de kangoeroes en benjamins. 

5. Bespreking indoorreglementen 

De indoorreglementen 2021-2022 werden voor een eerste maal besproken. De commissieleden 
hebben tot de volgende vergadering om eventuele voorstellen tot wijziging door te sturen. 
 
Voorinschrijvingen zijn verplicht voor alle categorieën. 
 
Er zal de beleidscommissie jeugd input gevraagd worden mbt de kangoeroes en benjamins. 
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6. Ontvangen briefwisseling 

• Mastercommissie: vraag om de BVV Masters van 6 juni 2021 te annuleren, zie punt 9 van 
het verslag (http://www.atletiek.be/admin/storage/main/2020218-verslag-
mastercommissie.pdf) 
 
De commissie wacht nog even de evolutie van de coronacijfers af, voorlopig wil de 
commissie de BVV Masters nog niet te vroeg annuleren. 
 

• Mastercommissie KBAB: Tijdschema BK Masters: ervoor te zorgen dat, zowel op BKM's 
indoor als outdoor geen groep groter is dan 15 atleten, eventueel mits opsplitsing van 
leeftijdscategorieën; de beste acht zeker zes pogingen krijgen; het uurrooster haalbaar 
is, rekening houdend met die vereisten. 
 
Het is duidelijk dat er ofwel gekozen moet worden tussen de beste acht atleten zes 
pogingen geven en werken met limieten qua inschrijvingen ofwel geen limieten qua 
inschrijvingen te voorzien maar dan kunnen de beste acht atleten eventueel bij veel 
inschrijvingen slechts vier pogingen afwerken. 
 
De commissie is van mening dat, vermits het BK ook een PK is, er moeilijk gewerkt kan 
worden met limieten qua aantal deelnemers. Na de inschrijvingen moet er gekeken 
worden naar het aantal deelnemers, zijn het er meer dan 100/discipline dan blijft het 
bij vier pogingen voor de beste acht atleten indien de stand niet ontdubbeld kan worden. 
Dit geldt voor Gent (indoor), niet voor Louvain-la-Neuve. In Louvain-la-Neuve kan er 
namelijk gewerkt worden met twee kogelstanden en twee verspringstanden. 

 

• Baanindeling IC/BVV: 
Patrick gaat een voorstel doen om de reglementering rond baanindeling gelijk te trekken 
op Vlaams/KBAB niveau. 
 

• Voorstel tijdschema BVV mannen én vrouwen: 
Geen opmerkingen bij het voorstel van VITA, het tijdschema is goedgekeurd. 

7. Varia 

Volgende vergaderingen op donderdag 22 april en maandag 17 mei om 19u00. 
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